
Spørsmål til ordfører for kommunestyremøte 19.06.2023 

 

Næringsområder Karmøy kommune. 

 

Det er heldigvis god aktivitet i folk som ønsker å etablere seg i vår kommune.  Det er derfor mange 
som etterspør hvor det er ledig kapasitet i våre næringsparker.  

Er det mulig at ordføreren kan orientere om hvor det er ledig areal i våre etablerte næringsparker, og 
om det er planer videre for utvidelser. 
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Inger Elise Netland Kolstø 
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